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Ewa Stankiewicz komentuje kolejne odwołanie emisji filmu o
katastrofie smoleńskiej „Stan zagrożenia”. Ubolewa nad stanem
śledztwa ws. tragedii. Brak jego postępów jest, jej zdaniem,
skutkiem powierzenia kierownictwa nad „podkomisją smoleńską”
Antoniemu Macierewiczowi, który jako polityk jest niezdolny do
realizacji  tej  misji.  Dziennikarka  określa  postępowanie
organów państwa mianem „kpiny”. Zapewnia, że udokumentowanie
prawdy  nt.  tragedii  smoleńskiej  jest  jak  najbardziej
wykonalne. Jak wskazuje, do tej pory tak się nie stało między
innymi  dlatego,  że  Antoni  Macierewicz,  kierując  pracami
podkomisji, zbyt często skupiał się na zupełnie nieistotnych
szczegółach.
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